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Informasjon om MARFAG/MARKOM 2020 v/Anne Sjøvold (presentasjonen blir send styremedlemmene). 
 
 
Orienteringar v/rådgjevar Adeline Landro. 
 

1. Informasjon frå RFF (Råd for offentlege fagskoler) sin konferanse 3.-4. mai 2017. 
 

Viktige punkt på konferansen: 
 

a) Viktig med juridisk kompetanse ved utarbeiding av forskrift m.m. 
b) Vedk. nettkompetanse – kompetanseheving koordinert av RFF? 
c) Nasjonale planar – skal vera rettleiande, og ikkje alt for detaljerte 
d) Adeline Landro attvald som varamedlem til styret for RFF 
e) Vedk. pågåande regionalsering: Tydeleg signal frå styrande organ om at fylka/regionane skal driva 

fagskulane også i framtida 
f) Ros til Hordaland av NOKUT for organisasjonsmodellen 

 
 

2. Semesteravgift for Fagskolen i Hordaland. 
 

Fagskolen i Hordaland planlegg å innføra semesteravgift m.a. for å dekka evt. medlemskap i ONF. 
 

 
Orienteringar v/studentrepresentant Jakob Vintertun: 
 

1. Vedk. siste spørjeundersøking for studentane: Positiv tilbakemelding frå studentane. 
2. Viktig med promotering av Fagskolen i Hordaland  
3. Ny leiar i studentrådet: Erlend N. Olsen 

 
 
Vedk. Regional plan for kompetanse og arbeidskraft 
Administrasjonen utarbeider forslag til høyringssvar frå Hordaland fagskulestyre og formidlar internt til 
styremedlemene via e-post. Endeleg høyringsfrist vert sendt innan fristen (admin. sjekkar svarfrist). 
 
 
Vedk. møteprotokoll frå styremøta:  
F.o.m. neste styremøte vil protokoll frå førre møte liggja som eige punkt på saklista. 
 
 
 
 
 


